
Pavla Vrbová 
 
Vystudovala jsem Pedagogickou fakultu 
Univerzity v Hradci Králové, se zaměřením na 
tělesnou výchovu. 
 
Po studiu jsem nastoupila do Sportovního clubu 
Jedličkova ústavu, kde pracuji od roku 2001 jako 
manažer a trenér. SC JU Praha je jedním 
z nejaktivnějších sportovních klubů, kde 
připravujeme několik reprezentantů a pořádáme 
řadu turnajů. 
 
Patřím do komise curlingu vozíčkářů a také do 
výkonného výboru ČATHS. Zároveň jsem 
zakládající členkou (od roku 2017) a nyní i 
místopředsedkyní České federace boccii, která 
zastřešuje bocciu v ČR. 


